

Aanwezig waren de Heren: H.Franken, S.Kersten, W.Zegers, T.v.Houdt, K.Dingelhoff,  
J.Hendriksen, G.Francissen, F.v.d.Heyden, P.Kokke en Mevr.A.v.d.Zwaan.

1. De voorzitter heet allen hartelijk welkom, vooral diegenen die de vergadering voor het eerst bijwonen. "Wij moeten nu het hoofdbestuur steeds uitgebreider wordt, er wel naar blijven streven, de vergadering zo snel mogelijk te laten verlopen," zegt hij.

2. De notulen worden goedgekeurd.

3. Brief van D.W.Ackerman en H.J.de Jager, notarissen, betr. ontwerpstatuten van De Hazenkamp. Er was 1 opmerking betr. artikel 15 lid 6. Er zal met hem eerst over een en ander gesproken worden, als er geen formele bezwaren zijn gaat de vergadering met deze wijziging akkoord. Voor de leden zal deze wijziging worden vermeld in de Hazenkamper t.z.t.

Er is een aanbod ontvangen om aan De Grote Klub Aktie mee te doen en van de Sportstichting om aan een aktie deel te nemen voor Sport Gehandicapten. Beiden waren te laat op het sekretariaatsadres om nog enige aktie te kunnen ondernemen.

4. J.H. licht toe waarom er een beheerskommissie is. Er moeten allerlei zaken wettelijk geregeld worden om bekeuringen te voorkomen. Zij vinden dat het klubhuis geen eigen sektie moet worden, vandaar hebben zij gekozen voor het systeem waarbij zij onder de verantwoordelijkheid van het hoofdbestuur vallen. Zij willen het klubhuis slechts beheren en geen evenementen organiseren. Daarvoor zou evt. een evenementenkommissie kunnen komen. Ieder seniorenteam kan twee maal per jaar een avond organiseren in het klubhuis, er is een sleutel gevonden om dan gereduceerde prijzen te hanteren. Men kan deze avonden bespreken bij Thea Dingelhoff die ook de bardiensten regelt. J.v.d.Vegte beheert de penningen, de kas valt dus wel onder de hoofdbestuurs-kommissie. H.Casteleyn verzorgt de inkopen en voorraden. Jan Hendriksen het onderhoud en de kontakten. Zij hebben voor drie jaar zitting in de kommissie. Han Franken vraagt of het wenselijk is dat meer mensen het horecavakdiploma behalen. Wenselijk is dat altijd, op dit moment is er echter geen behoefte aan. Het barpersoneel moet wel zorgen dat er thee is voor de diverse teams, doch behoeven deze niet te serveren. Voor consumpties gegeven uit naam van de klub, moet een regeling worden getroffen met degene die bardienst heeft. De schoenen moeten goed schoon gemaakt worden als men tussen de wedstrijden door het klubhuis betreedt, anders is het zeer moeilijk de vloer weer schoon te krijgen. Trajanus heeft verzocht om gebruik te mogen maken van het klubhuis. Het barpersoneel gaat ermee akkoord en het levert extra inkomsten op, verder geeft het geen problemen tot nu toe. De 4 sleutels zijn bij de beheerskommissie, waar men ze kan halen indien nodig. Frans v.d. Heyden zegt dat het in hun sektie een bezwaar is deze sleutel altijd te moeten ophalen. Dit hoort bij de afspraak, degene die bardienst heeft in de korfbalsektie kan zelf regelen hoe en wanneer die sleutel wordt opgehaald bij een v/d 4 leden van de beheerskommissie. Frans zal nog eens peilen wat precies het probleem is en J.H. is bereid dit punt evt. op hun bestuursvergadering te komen toelichten.

5. Sektie honkbal verzoekt sektie korfbal om liever niet te spelen op hun veld wanneer het Trajanusveld wel gebruikt kan worden, omdat het veld er erg van te lijden heeft. Er is op gespeeld terwijl de noodzaak niet bestond. De sektie korfbal wilde in ieder geval het korfbalveld wat op Lindenholt zal komen, claimen omdat zij er al enige ledenwerfakties zijn begonnen en het pas over 5 jaar klaar is. Men vindt dit wel gevaarlijk, het risico is dan dat je Winkelsteeg kwijt raakt. Er wordt hen geadviseerd dit veld niet te claimen. Niettemin zitten zij met het veldprobleem. Als er alleen op Zondag gespeeld zou worden waren er geen problemen. Aan de bond zal duidelijk gezegd moeten worden dat er op Zaterdag geen veld beschikbaar is. Er kan misschien iets met N.D.T.geregeld worden. G.F.zal vragen wat "30 % gebruik" inhoudt voor N.D.T. Korfbal wil liever niet op het halfverharde veld spelen, doch daar ziet de Sportstichting geen bezwaar in. Over de verschillende kontrakten en energiekostenverdeling zal weer naar de Sportstichting geschreven worden. Over de klachten van het honkbalveld zal ook een schrijven naar de Sportstichting gaan. Wat de sleutels betreft zal gevraagd worden om een sleutelkastje in de meterkast te mogen hangen.

6. Iedere sektie zal de klachten rond het gebruik van het Elshofcollege doorspreken. S.K. suggereert om bij de ingang een mededeling neer te hangen, waarop vermeld staat welke activiteiten er die avond plaats hebben en hoe deze te bereiken zijn.

7. Sektie gymnastiek heeft voor 8 uur een nieuwe leider nodig; hun vraag is of zij niet beter een tweede full-time leider kunnen aantrekken in combinatie met de andere sekties. Hun voorkeur gaat uit naar een persoon van het mannelijke geslacht. P. Kokke dacht wel dat hun huidige trainer naast een fulltime leider zou willen blijven assisteren. Zij hebben inmiddels 2 herenteams bij elkaar en ook weer meer behoefte gekregen aan zalen. ( Op dinsdag is er nog ruimte in Malvert v.a. 21.30 uur. Dan zou Ton Theunissen door moeten werken. Dit zou dan met spoed moeten worden medegedeeld door de sektie volleybal.) Ook een combinatie met de sektie badminton is mogelijk. Men acht de huidige leidster van de badminton daar niet zo geschikt voor en bovendien is zij van het vrouwelijke geslacht. De sekties volleybal en badminton moeten zich wel realiseren of het haalbaar is een fulltime kracht in combinatie met de sektie gymnastiek aan te trekken en of dit financieel wel mogelijk is. De betreffende sekties zullen de voor- en nadelen en de uren waarop zij leiding nodig denken te hebben en de financiële situatie zo spoedig mogelijk in hun bestuur doorspreken. Een en ander zal dan op 29 november n 19.30 uur ten huize van S.K. besproken worden met het hoofdbestuur. De sektie gymnastiek wil graag meer inzicht in de financiële stand van zaken en zouden daarom graag een eigen penningmeester hebben. S.K. geeft hem gelijk, maar stelt wel dat zij er iemand voor moeten aantrekken die geschikt is voor deze taak.

8. Door de uitbreiding met 2 sekties zal de "standaard" Hazenkamper worden uitgebreid met twee bladzijden, waarbij geprobeerd zal worden de extra kosten te dekken door meer advertenties. Er zal ook getracht worden het advertentiejaar te verschuiven naar 1 augustus.

10. De subsidieaanvraag opening honkbalveld kan weg.

De overige punten op de agenda worden een volgende keer besproken, omdat het streven van de voorzitter, aan het begin van de avond geuit, niet is gelukt en de vergadering om 0.30 wordt beëindigd.

An van der Zwaan,  
sekretaresse